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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia, din data de 26 noiembrie 2020, ora 16
30 

 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 26 noiembrie 2020, ȋn 

şedinţă ordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 1053/19.11.2020, completată 

prin dispozitia primarului nr. 1088/24.11.2020. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 

16
30 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 17 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Menan Samir şi Moşescu Bogdan-Marian.  

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Anton Marian-Valentin. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie şi doamna secretar general al Municipiului 

Medgidia, Prunău Elena-Daniela. 

Sunt invitaţi: doamna Ceauşu Ionela-consilier R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-

consilier R.C.L.M.P.A., doamna Ivan Luminiţa şi  mass-media. 

Dna secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 04 

noiembrie 2020 care se votează cu  16 voturi „pentru” şi 1 vot „abţinere” (doamna consilier 

Vlădescu Luminiţa). 

Dna secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 05 

noiembrie 2020 care se votează cu  17 voturi „pentru” . 

Dna secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 17 

noiembrie 2020 care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru”. 

 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI  privind : 

1.    Proiectul de hotarare nr. 124  privind actualizarea contribuţiei şi a standardelor 

de cost pentru serviciul de îngrijire persoane vârstnice la domiciliu, în funcţie de 

nivelul venitului net lunar/membru de familie şi gradul de dependenţă, începând cu 

01.11.2020                                                                                                                                           

Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                           

2.  Proiectul de hotarare nr. 125 privind acordarea unui ajutor financiar domnului 

Cascatîu Vasile  

                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                

 

3. Proiectul de hotarare nr. 126 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Local Medgidia în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de evaluare şi 
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asigurarea calităţii ale unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiul 

Medgidia, începând cu anul şcolar 2020-2021       

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

4. Proiectul de hotarare nr. 130 privind actualizarea componenţei Comisiei Locale de 

ordine publică constituită la nivelul municipiului Medgidia 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

5. Proiectul de hotarare nr. 131 privind numirea unui membru în Consiliul Director al 

Clubului Sportiv Medgidia                                                                                        

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

6.  Proiectul de hotarare nr. 132 privind vânzarea prin licitaţie publică a imobilului 

teren din domeniul privat al municipiului Medgidia identificat cu număr cadastral 

109037, cu destinaţia de spaţiu comercial 

 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                    

 

7. Proiectul de hotarare nr. 133 privind vânzarea prin licitaţie publică a imobilului 

teren din domeniul privat al municipiului Medgidia identificat cu număr cadastral 

109023, cu destinaţia de spaţiu comercial 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

8. Proiectul de hotarare nr. 136 privind aprobarea îndreptării unei erori materiale 

strecurate în anexa la HCL nr. 112/17.11.2020 

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

9. Proiectul de hotarare nr. 137 privind  aprobarea modificării organigramei si 

statului de funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

 

II . DIVERSE 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 124 de pe ordinea de zi privind actualizarea 

contribuţiei şi a standardelor de cost pentru serviciul de îngrijire persoane vârstnice la domiciliu, 

în funcţie de nivelul venitului net lunar/membru de familie şi gradul de dependenţă, începând cu 

01.11.2020. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 124 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 125 de pe ordinea de zi privind acordarea unui 

ajutor financiar domnului Cascatîu Vasile.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 125 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru” . 
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Se trece la proiectul de hotărâre nr. 126 de pe ordinea de zi privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului Local Medgidia în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de 

evaluare şi asigurarea calităţii ale unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiul 

Medgidia, începând cu anul şcolar 2020-2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 126 de pe ordinea de zi care se votează cu  16 

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” (domnul consilier Lupu Ionuţ).  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 130 de pe ordinea de zi privind actualizarea 

componenţei Comisiei Locale de ordine publică constituită la nivelul municipiului Medgidia.   

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 130 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru”.  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 131 de pe ordinea de zi privind numirea unui 

membru în Consiliul Director al Clubului Sportiv Medgidia. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am o obiecţie, domnul preşedinte. Tinând cont de faptul 

că cei din conducerea actuală a Clubului Sportiv Medgidia nu au putut să facă dovada că al 

treilea membru din Comitetul director şi-a pierdut calitatea, pe motiv că nu a fost prezent la 

şedinţele la care a fost convocat, noi nu am văzut acel document. Deci, dacă vreţi părerea mea, 

este un abuz.   

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu aveaţi cum pentru că nu eraţi consilier.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar eram membru în Comitetul Director, domnule 

primar. Si acolo se specifică că mi-am pierdut calitatea intrucât nu am fost prezent la şedinţele 

convocate de directorul Clubului Sportiv, dar, aşa cum am întrebat şi data trecută, când s-a supus 

spre dezbatere, nu au putut să facă dovada, deşi i-am întrebat în repetate rânduri. Nu au reuşit să 

facă dovada faptului că m-au convocat la vreo şedinţa. Mai întâi de toate, înainte de a numi un 

nou membru, eu nu am nicio problemă, ştiţi că sunt singura persoană din Clubul Sportiv, deşi eu 

am muncit mult la înfiinţarea Clubului, sunt neretribuit şi am refuzat de prima dată să nu primesc 

niciun ban de la Club. Am făcut totul din pasiune şi din dragoste pentru sport. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cred că e prea multă discuţie. Hai să încheiem subiectul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vreau  să văd şi eu o dovadă a faptului că am fost 

convocat legal la şedinţele Clubului Sportiv Medgidia şi eu nu m-am prezentat. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Atâta timp cât Comitetul Director înaintează postul vacant 

şi propunerea... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si ce are în spate, domnul primar, ce documente? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu contează, dacă aveţi ceva, contestaţi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ba contează. S-a invocat un articol din actul 

constitutiv... 

Dl. primar Valentin Vrabie: S-a terminat cu discuţiile,e pe democraţie, pe vot. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu sunt discuţii. Aici vorbim de legalitate, domnul 

primar. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Legalitatea nu o faceţi dumneavoastră.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar cine? 

Dl. primar Valentin Vrabie: O face o instanţă, daţi în judecată. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da, voi face o plângere pentru abuz în serviciu. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Foarte bine. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tot acel act constitutiv spune că directorul Clubului 

Sportiv, din punctul meu de vedere, care este nelegitim... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu se mai vorbeşte în Consiliul Local. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Este punctul meu de vedere şi, vă rog frumos, să îl 

respectaţi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Timpul este extrem de limitat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu vreau să-mi impun punctul de vedere, 

dumneavoastră trebuie să îl respectaţi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunteţi nemulţumit. Gata. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ce gata?Am terminat, domnul preşedinte? Vreau să ştiu 

şi eu de ce de aproape 3 ani de zile de când s-a numit acest domn director, nu a dat concurs 

pentru postul pe care îl ocupă. Din punctul meu de vedere, ocupă acest punct de conducere 

ilegal. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am înţeles. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si când se va face concurs pentru acest post? Trebuia la 

maxim 6 luni, domnul primar. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Luna viitoare vor fi aprobate condiţiile pentru ocuparea 

postului, deci în luna decembrie va fi pe ordinea de zi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Se împlinesc aproape 3 ani, ştiţi foarte bine de când a 

fost numit.  

Dl. primar Valentin Vrabie: Asta e viaţa. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si apoi vreau să vă mai întreb o chestie şi închei. Ce 

hotărâre a luat Clubul Sportiv, ce documente a intocmit, ce documente a semnat, ce bugete a 

făcut atâta vreme cât în Comitetul Director sunt doar 2 membri. Cum au aprobat? Dat fiind faptul 

că sunt 2 membri? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Majoritatea, 2 din 3. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu, domnul primar, greşiţi, noi în Consiliu suntem 19. 

De ce nu suntem 18?Trebuie să fie Comitetul Director format din 3, din 5, din 7. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Poate funcţiona şi cu majoritate. Poate funcţiona cu 11 

membri. Comitetul Director e format din 3. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Obligatoriu din număr impar, domnul primar. Nu număr  

par. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Poate funcţiona. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Scrie clar în ROF, scrie în actul constitutiv că nu poate 

funcţiona cu o componenţă de 2 membri. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am înţeles, mai faceţi o reclamaţie la Parchet. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si atunci, toate actele pe care le-a emis acest comitet 

director, din punctul dumneavoastră de vedere, sunt legale? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Perfect legale. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Perfect legale? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Da. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cu 2 membri in comitetul director, şi nu cu 3 cum 

prevede legea, cum prevede actul constitutiv, Regulamentul de organizare? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt legale. Au fost destule reclamaţii, destule verificări. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar eu nu vorbesc de reclamaţii, domnul primar. Eu 

vorbesc de legalitatea actului în sine. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar nu sunteţi dumneavoastră cel care spuneţi de 

legalitate. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dacă nu sunt eu în măsură, de ce veniţi să vă aprob un 

proiect de hotărâre? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu “să vă aprob”, că nu e dacă vreţi sau nu vreţi. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să-l aprob, că este iniţiat de dumneavoastră, nu este 

iniţiat de mine. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu îmi asum toate procedurile legale până la propunerea pe 

ordinea de zi. Mai departe, este o oportunitate pe care dumneavoastră o votaţi sau nu o votaţi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu votez opotunitatea, nu legalitatea, aşa este. Dar dacă 

tot vorbim şi despre legalitate, hai să fim în legalitate. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu dumneavoastră faceţi legalitatea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Deci dumneavoastră vă asumaţi, asta vreţi să spuneţi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Da, bineînţeles. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vă asumaţi tot ce s-a discutat. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Tot ce s-a discutat. Tot ce s-a făcut în primăria asta, eu îmi 

asum. Faţă de alţii care doar au dat din gură şi nu îşi asumă nimic. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta este altă discuţie. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 131 de pe ordinea de zi care se votează cu  14 

voturi “pentru”  şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri locali Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-

Elvis şi Lupu Ionuţ). 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 132 de pe ordinea de zi privind vânzarea prin 

licitaţie publică a imobilului teren din domeniul privat al municipiului Medgidia identificat cu 

număr cadastral 109037, cu destinaţia de spaţiu comercial. 

  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 132 de pe ordinea de zi care se votează cu  15 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri locali Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin-

Elvis). 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 133 de pe ordinea de zi privind vânzarea prin 

licitaţie publică a imobilului teren din domeniul privat al municipiului Medgidia identificat cu 

număr cadastral 109023, cu destinaţia de spaţiu comercial. 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 133 de pe ordinea de zi care se votează cu  15 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri locali Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin-

Elvis). 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 136 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

îndreptării unei erori materiale strecurate în anexa la HCL nr. 112/17.11.2020. 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 136 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 

voturi “pentru”. 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 137 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

modificării organigramei si statului de funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia. 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 137 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 

voturi “pentru” . 

 

             

II . DIVERSE 

               Dl. preşedinte de şedinţă: La diverse avem adresa CC INSOL S.P.R.L. nr. 

1109/09.11.2020. Mai sunt alte propuneri, alte subiecte de discutat? 
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               Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Propunere pentru administrator? Că trebuie să numim 

un administrator. Poate aveţi dumneavoastră o propunere, domnul primar. 

 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu este responsabilitatea primarului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si să numiţi un director la Clubul Sportiv a cui e 

responsabilitatea? 

Dl. primar Valentin Vrabie: A primarului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si asta nu mai e a primarului? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu. La câtă legalitate ştiţi cred că aţi gresit un pic. Eu nu 

am făcut niciodată nicio numire. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si data trecută s-au făcut nişte numiri 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu nu am făcut niciodată nicio numire şi nicio propunere 

la Apollo Ecoterm. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Doar la Club. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Doar la Club pentru că este în subordinea primarului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si în subordinea Consiliului Local. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Si a Consiliului şi a primarului. Pe când SC APOLLO 

ECOTERM este doar în subordinea Consiliului Local. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am zis, poate aveaţi o propunere. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu, a fost condus foarte bine atâţia ani de cineva, aşa ar fi 

corect să îşi asume, nu eu şi nimeni de aici nu e în măsură, mai ales noii consilieri, să ia povara 

asta cu datorii. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Parcă se emisese o factură care a fost acceptată la plată 

şi în ianuarie s-a anulat, aşa îmi aduc amite. V-am şi întrebat dacă vă aduceţi aminte. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul consilier, între parcă şi dacă...vorbim pe 

documente. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: A fost cert, în decembrie acceptat la plată de către 

primărie şi în ianuarie anulată factura. Am şi întrebat dacă s-au rezolvat problemele. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Vorbeam de administrator la Apollo. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbeam de probleme. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce problemă e asta?Asta e o problema a administraţiei 

locale de care mă ocup eu. Dumneavoastră vă ocupaţi de Apollo Ecoterm şi de problemele din 

Consiliul Local. Nu vă băgaţi peste responsabilitatea primarului că nu este în regulă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu m-am băgat, doar am deschis o paranteză, domnul 

primar. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am înţeles, domnul consilier. Aveţi libertatea să preluaţi 

societatea Apollo Ecoterm. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Care să preluaţi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Partidul Social Democrat care de 12 ani... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ce treabă are politica cu Apollo şi cu noul 

administrator? Suntem pe lângă subiect. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu sunt pe lângă subiect pentru că toţi administratorii de la 

Apollo Ecoterm au fost membri de vază ai Partidului Social Democrat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Au fost şi PNL, nu vă supăraţi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu spun de la domnul Baboş, domnul Sima. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul Sima e al dumneavoastră. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum să fie al meu? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: L-aţi angajat la D.G.D.P.P, după ce a făcut acolo 

mari probleme. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Domnul Sima e un fel de cal troian dacă vreţi părerea 

mea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: A făcut ce aţi dorit dumneavoastră. Cel care vine 

administrator trebuie să lucreze cu dumneavoastră, să vrea să lucreze cu dumneavoastră, care 

dumneavoastră ştiţi cum lucraţi cu oamenii.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Haideţi să încheiem. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă aţi deschis subiecte duceţi-le până la capăt, nu 

jumătate de subiecte. Faceţi plângere. Eu am făcut plângere pe acest Apollo Ecoterm să vină să îl 

verifice, de la înfiinţare până la final. Să vedem cine a greşit. Atunci acuzaţi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar nu am acuzat, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da, aţi acuzat. Dacă afirmaţi despre un partid, 

aduceţi acuzaţii.Atâta timp cât habar nu aveţi ce s-a întâmplat acolo. Spuneţi că habar nu aveţi, 

dar aţi anulat factura pe care trebuia să o acceptaţi la plată şi să capitalizaţi Apollo. Si mai mult 

decât atât nu aţi delegat serviciile, activităţile timp de 4 luni şi ceva, timp în care firma a stat fără 

activitate. Si acum le puneţi în cârca nu ştiu cui. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar cum a ajuns în insolvenţă, domnul primar? Cu 

acordul Consiliului Local? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Deci să nu începem iar discuţii care nu au sens. De 

un an de zile sunteţi singur, nu mai aveţi viceprimar PSD. 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul Anton Marian-Valentin declară închise lucrările 

şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 26.11.2020. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Anton Marian-Valentin 

 

 

 

Secretar general  Municipiul Medgidia, 

              Prunău Elena-Daniela 

 

 

 
Redactat, 
Consilier, Ceauşu Ionela 

Compartimentul Relaţia cu Consiliul Local şi Monitorizarea Procedurilor Administrative 


